
Protokoll	fört	vid	årsstämma	i		
Tynningö	Gård	TGEF	Ekonomisk	Förening,	
769601-4070,	den	13	april	2019	
	

	 	
1. Val	av	ordförande	och	sekreterare	vid	stämman	

Stämman	öppnades	av	styrelsens	ordförande	Biörn	Riese,	som	föreslog	att	Magnus	Lidström	skulle	
väljas	till		ordförande.	Stämman	valde		Magnus	Lidström	till	ordförande.	Ordförande	föreslog	att	Bo	
Persson	skulle	utses	till	sekreterare	vid	stämman.	Stämman	beslöt	i	enlighet	med	förslaget.	
	

2. Närvaroförteckning	
Närvarande	medlemmar	prickades	av	vid	entrén,	det	var	35	st.	röstberättigade	medlemmar	
närvarande.	
	

3. Inlämning	av	fullmakter		
Det	lämnades	in	9	fullmakter.	Konstaterades	utifrån	närvaroförteckningen	och	inlämnade	fullmakter	
att	totalt	44	röstberättigade	medlemmar	var	närvarande.		
	

4. Godkännande	av	kallelsen	
Biörn	Riese	redogjorde	för	hur	kallelsen	till	stämman	hade	skett.	Stämman	konstaterade	att	den	var	i	
behörig	ordning	sammankallad.		
	

5. Val	av	protokolljusterare,	tillika	rösträknare	
Stämman	valde	Arne	Albrektsson	och	Per	Vallbo	till	protokolljusterare,	tillika	rösträknare	
	

6. Föredragning	och	fastställande	av	Förvaltningsberättelse	med	Resultat-	och	Balansräkning	
Biörn	Riese	föredrog	huvuddragen	i	Förvaltningsberättelsen	med	Resultat-	och	Balansräkning,	Bilaga	
1,	Biörn	Riese	berättade	att	TGEF	2018	haft	342	medlemmar	och	att	vi	äger	ca.	100	Ha	skog	som	
sköts	med	hjälp	av	stora	ideella	insatser.	Biörn	konstaterade	att	ekonomin	är	god	men	att	en	del	
intäktskällor	kommer	att	förändras,	exempelvis	kan	intäkterna	för	marken	där	masten	står	och	även	
intäkterna	för	marken	vid	färjeläget	försvinna	medan	intäkterna	på	tippen	väntas	öka	framförallt	då	
vi	får	Traveller	som	ny	hyresgäst.	Biörn	berättade	om	vad	de	olika	arbetsgrupperna	gjort	under	året.	
Varje	arbetsgrupp	har	en	representant	i	styrelsen.	Skogsgruppen	har	återställt	efter	tidigare	
avverkning	och	arbetat	en	del	med	vandringsleder.	Anläggningsgruppen	har	byggt	fårhus	och	
återställt	efter	rivningen	av	dansbanan.	Jordbruket	är	utarrenderat	till	Lilja,	jaktgruppen	har	haft	11	
jägare	under	året.			
	

7. Revisionsberättelse	
Ordföranden	föredrog	revisionsberättelsen,	Bilaga	1.		
Stämman	beslöt	i	enlighet	med	revisorns	rekommendation	att	fastställa	förvaltningsberättelsen	med	
Resultat-	och	Balansräkning.		
	

8. Disposition	av	överskott	
Stämman	beslöt	att	det	samlade	resultatet	851	024	kronor	i	enlighet	med	styrelsens	förslag,	
revisorns	rekommendation	och	föreningens	stadgar	ska	överföras	i	ny	räkning.		
	

9. Ansvarsfrihet	för	styrelsen	
Stämman	beslöt	att	enligt	revisorns	rekommendation	bevilja	ansvarsfrihet	för	styrelsens	ledamöter	
och	suppleanter.		
	
	



	
	
	

10. Styrelsens	förslag	till	åtgärder	för	verksamhetsåret	
Biörn	Riese	lämnade	en	redogörelse	för	styrelsens	förslag	till	åtgärder	för	verksamhetsåret	2019	och	
budget	för	2019	enligt	Bilaga	2,	varvid	han	bl.a.	nämnde	följande	:	
	
•	Diskussion	med	skogsvårdsstyrelsen	fortsätter,	Lennart	Ljung	berättade	att	den	märkning	som	finns	
på	träd	i	skogen	är	från	skogsvårdsstyrelsens	inventering	och	inte	för	nån	ny	avverkning,	Lennart	
informerade	även	om	de	samtal	vi	haft	med	skogsvårdsstyrelsen	om	eventuellt	övertagande,	mot	
ersättning	till	TGEF,	för	skötsel	av	delar	av	vår	skog	men	att	det	i	nuläget	inte	finns	pengar	i	deras	
budget	för	det.	
•	Klingens	dike	behöver	rensas.	
•	M&S	gruppen	ska	fortsätta	inventeringen	och	dokumentation	av	våra	gränser,	och	eventuella	
överträdelser.	
•	Arbetet	med	holkar	och	vandringsleder	fortsätter.	
•	Nytt	jaktavtal	har	ingåtts	
		
Stämman	beslöt	att	godkänna	styrelsens	förslag	till	åtgärder	för	verksamhetsåret	och	den	av	
styrelsen	föreslagna	budgeten.	
	

11. Styrelsens	propositioner	
Biörn	Riese	uppgav	att	styrelsen	har	två	propositioner	till	2019	års	stämma	enligt	Bilaga	3.	Båda	har	
koppling	till	tidigare	beslut	av	styrelser	och	stämmor.	Den	första	handlar	om	formen	för	ett	möjligt	
genomförande	av	den	överlåtelse	av	mark	på	Risholmen	som	beslöts	på	årsstämman	2012	och	den	
andra	handlar	om	en	andra	omröstning	rörande	den	stadgeändring	som	beslöts	för	första	gången	på	
årsstämman	2018.	
	
Risholmen	:	Biörn	Riese	redogjorde	för	bakgrunden	till	styrelsens	förslag	enligt	Bilaga	3	varvid	han	
framhöll	att	Styrelsen	ber	stämman	om	att	få	ett	öppet	mandat	för	att	försöka	slutföra	affären.	
Uppgav	tidigare	styrelseordförande	Åke	Söderlind	att	han	ställde	sig	bakom	det	öppna	mandatet.	
Beslöt	stämman	att		anta	styrelsens	förslag.	Noterades	att	beslutet	var	enhälligt.	
	
Stadgeändringen	:	Biörn	Riese	redogjorde	för	bakgrunden	till	styrelsens	förslag	enligt	Bilaga	3	varvid	
han	samtidigt	redogjorde	för	den	motion	som	inkommit	rörande	stadgeändringen	och	uppgav	att	
styrelsen	ställde	sig	bakom	motionen.	Beslöt	stämman	att	anta	styrelsens	förslag.	Noterades	att	
beslutet	var	enhälligt.	
	

12. Motioner	från	medlemmar	
Noterade	ordförande	att	den	motion	som	inkommit	hade	behandlats	under	föregående	punkt,	
eftersom	den	innebar	ett	bifallsyrkande	till	styrelsens	stadgeändringsproposition.	
	

13. Ersättning	till	styrelse	och	revisorer	för	kommande	verksamhetsår	
Stämman	beslöt	att	inget	arvode	skulle	utgå.	
	

14. Styrelsens	förslag	till	budget	och	avgifter	
Noterade	ordförande	att	frågan	behandlats	under	punkt	10.	
	

15. Antal	styrelseledamöter	och	suppleanter	
Beslöt	stämman	att	antalet	styrelseledamöter	och	suppleanter	skulle	vara	oförändrat.		
	
	



	
	

16. Val	av	styrelseledamöter	samt	styrelsesuppleanter	
Kjell	Olsson	redogjorde	för	valberedningen	förslag,	Bilaga	5.	Stämman	beslöt	i	enlighet	med	
valberedningens	förslag.		
	
	

17. Val	av	revisor	och	revisorssuppleant		
Kjell	Olsson	redogjorde	för	valberedningen	förslag,	Bilaga	4			innebärande	att	Att	Angelica	Ahlgren	
omväljs	som	revisor.	Noterades	att	valberedningen	inte	lämnat	förslag	till	revisorssuppleant,	men	att	
Kjell	Olsson	erbjöd	sig	att	vara	revisorssuppleant	om	den	nuvarande	suppleanten	inte	skulle	stå	till	
förfogande	för	omval.	Stämman	beslöt	i	enlighet	med	valberedningens	förslag,	innebärande	att	
Angelica	Ahlgren	valdes	till	ordinarie	revisor	och	omval	av	Bengt	Björkholm	eller	om	Bengt	Björkholm	
inte	står	till	förfogande	,	Kjell	Olsson	som	revisorssuppleant.			
	
	

18. Val	av	valberedning	
Uppgav	Kjell	Olsson	att	valberedningen	består	av	Kjell	Olsson,	Anne	Johansson,	och	Per	Löfqvist,	
samt	att	valberedningen	föreslår	omval	av	samtliga	ledamöter.		Stämman	beslöt	enligt	förslaget.	
	
	
	

19. Övriga	frågor	
Noterade	ordförande	att	det	inte	fanns	några	anmälda	övriga	frågor,	men	lämnade	ordet	fritt	för	en	
allmän	diskussion,	De	frågor	som	diskuterades	rörde	framförallt	behovet	av	brandförsvar	på	
Tynningö,	och	frågor	kring	bussen	som	hanteras	av	TRBB.	
	
	

20. Mötet	avslutande	
Ordföranden	förklarade	stämman	avslutad.	
	
	

_______________	
	
Vid	protokollet:	 	 																
	
	
	
Bo	Persson	
	
	
	
	Justeras	
	
	
Per	Vallbo					 	 	 Arne	Albrektsson	
	
	
	
	
	
	



	
	
	
	
	
	
	
	
		
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	


